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Zápis z členské schůze ze dne 15. 5. 2011 

  

Místo konání:  Praha 

Přítomni :  

Výbor:  Říhová Jaroslava, Tomešková Jana, Chroust Marek, Jura Michal, Kejvalová Renata  

KRK: Navrátilík Petr, Jonáš Jan 

Členové: Filsaková  Barbora, Jonášová Jana, Jurová Jitka, Krsek Jan, Kučera Libor, Mašínová Eva, 
Říhová Jana, Říhová Jaroslava ml., Šanda Robert, Štichauerová Jana, Valterová Anna, Vaník Petr 

V zastoupení na základě plných mocí:                                                                                                   
Boháč Marian, Dobešová Miroslava, Mužíková Soňa – zastupoval ing. Petr Vaník                   
Pavlíčková Michaela, Rendla Marek, Rendlová Romana – zastupoval Petr Navrátilík 

  

PROGRAM SCHŮZE : 

1.    Úvod a prezentace 
2.    Zpráva o činnosti Spolku (přednese pí. Říhová) 
3.    Zpráva poradce chovu (přednese pí. Tomešková) 
4.    Zpráva Jednatele (přednese p. Chroust) 
5.    Zpráva o hospodaření (přednese pí. Kejvalová případně pí. Říhová) 
6.    Zpráva KRK za rok 2010 (přednese p. Navrátilík) 
7.    Zpráva výstavní komise (přednese p. Kučera) 
8.    Smlouva s ČMKU - odvod peněz pro Spolek (přednese p. Chroust) 
9.    Projednání členství ve SCHSC, zlepšení podmínek pro členy (přednese pí. Říhová) * 
10.  Rozpočet na rok 2011 (předloží p. Chroust) 
11.  Schválení vniřní směrnice č.2 (přednese p. Chroust) ** 
12.  Svod plemeníků (přednese p. Chroust) 
13.  Připomínky členů 
14.  Zpravodaj - tištěný či elektronický zpravodaj (přednese pí Říhová) 
15.  Diskuze 
16.  Závěr 
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1. Úvod a prezentace 

Pí. Říhová zahájila schůzi. Prezenční listina byla řádně podepsána všemi přítomnými. 
Přítomno 19 členů. Šest členů udělilo plné moci, tyto byly předány předsedkyni pí. 
Říhové. 

2. Zpráva o činnosti Spolku (přednese pí. Říhová) 
 
Odloženo. 

 
3.    Zpráva poradce chovu (přednese pí. Tomešková) 

Poradce chovu pí. Tomešková zhodnotila pozitivně chovatelskou práci členů spolku a 
kvality jejich odchovů. Připomněla, že garantem kvality chovu jsou samotní chovatelé a 
zhodnotila správnost již odhlasovaných směrnic a vysvětlila opodstatnění zákonného 
čipování štěňat. Apelovala na důležitost výběru správného typu rodičů budoucího vrhu 
chovatelem. Popsala problémy plynoucí z nesprávného výběru jedince k chovu a rizika s 
tím spojená včetně dědičných vad. 

O slovo se přihlásil p.Navrátilík a přednesl návrh. Navrhl, aby komentář ke standardu 
vypracovala pí. Tomešková formou prezentace.  

Pí. Tomešková přislíbila vypracování. 

 
4.    Zpráva Jednatele (přednese p. Chroust) 

 
Odloženo. 

 
5.    Zpráva o hospodaření (přednese pí. Kejvalová případně pí. Říhová) 

 
Pí. Kejvalová přednesla zprávu o hospodaření spolku v minulém roce. Předložila a 
popsala výčet jednotlivých příjmových, výdajových a režijních položek za uvedené 
období hospodaření SCHSČ i výsledný zůstatek finančních prostředků. 
 
-příloha - zpráva o hospodaření SCHSČ 

 
6.    Zpráva KRK za rok 2010 (přednese p. Navrátilík) 
 
  P. Navrátilík přednesl zprávu KRK o činnosti Spolku za rok 2010. 
  Zpráva je přílohou tohoto zápisu. 
  Výbor doplní zápis ze schůze v ČB – projednání bodu 9., - závěr výboru. 
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7.    Zpráva výstavní komise (přednese p. Kučera) 

P. Kučera přednesl průběh příprav i celkového materiálního a finančního zajištění 
letošní speciální výstavy ve Slaném pořádané SCHSČ. Představil jím navrženou, 
zorganizovanou a již připravovanou marketingovou podporu akce v místě konání 
výstavy. 

       8.    Smlouva s ČMKU - odvod peněz pro Spolek (přednese p. Chroust) 

Smlouva byla uzavřena dříve- včetně již zamítnutého navýšení p. Chroustem, který 
členské schůzi doporučil její nynější setrvání s poplatky. 

Výbor se proti tomuto uzavření ohradil a doporučil členské schůzi hlasování o 
uzavření smlouvy bez navýšení poplatků: 

Hlasování:  pro 18, proti 2, zdrželi se 2 

- schváleno 

Závěr – p. Chroust zajistí neprodlené uzavření smlouvy bez poplatků 

      9.    Projednání členství ve SCHSC, zlepšení podmínek (přednese pí. Říhová) * 

Pí. Říhová přednesla výhody neplacení členských příspěvků pro nové členy až do 
dovršení 12. měsíců věku psa / feny v majetku člena SCHSČ.  

Členství ve spolku bude zpoplatněno dovršením 12. měsíce věku psa / feny s 
účinností od počátku následujícího kalendářního roku. 

Hlasování: pro: všichni zúčastnění, proti: 0 

- schváleno jednomyslně 

     10.  Rozpočet na rok 2011 (předloží p. Chroust) 

p. Chroust předložil rozpočet hospodaření SCHSČ na rok 2011, ale vzhledem 
k nejasnostem hlasovali členové pouze o zachování vyrovnaného hospodaření. 

Hlasování o finančním zůstatku: Finanční zůstatek bude rezerva spolku a nebude 
použita na financování výstav, případně dalších akcí.. 

Případné použití rezervy bude schvalovat členská schůze. 

Výsledek hlasování: pro 19 hlasů , zdržel se 1hlas. 
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- schváleno  

Závěr : Výbor SCHSČ neprodleně zajistí pro rok 2011 vyrovnaný rozpočet. 

 
11.  Schválení vniřní směrnice č.2 (přednese p. Chroust) ** 

 

- vznesený návrh p. Chrousta je nehlasovatelný z důvodu omezení práv a svobod 
  občana, tento návrh je v rozporu se zákony ČR a hlasování o něm nemohlo  
  proběhnout. 
 

12.  Svod plemeníků (přednese p. Chroust) 

p. Chroust přednesl výhody svodu plemeníků členům a přislíbil do konce července 
  připravit přesné a jasné podmínky této akce. Ihned poté budou uveřejněny na www. 

Termín:  30.7.2011 

 
13.  Připomínky členů 

P. Kučera vznesl námitku o možnosti hlasování při volbě do nově volených funkcí 
  mimo program schůze za použití udělených plných mocí. 

Stejnou připomínku vznesla pí Štichauerová 

- volba proběhla dle platných právních norem. 

Pozn. Zastoupení na základě plné moci upravuje zákon č. 40/1964 Sb., občanský 
  zákoník, zastoupení na základě plné moci,§ 31. 

 
14.  Zpravodaj - tištěný či elektronický zpravodaj (přednese pí Říhová) 

Pí. Říhová přednesla variantu elektronické komunikace se členy spolku – úspora 
poštovních nákladů. Předpoklad úspor mezi 1500,-Kč - 2000,- Kč ročně. 

- oslovení jednotlivých členů e-mailem s dotazem elektronického zasílání. 

- oslovení jednotlivých členů formou tištěného dotazu zaslaného společně se  
  vstupním listem na Speciální výstavu SČ konanou letos v září. 
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- členové bez možnosti přístupu k elektronickým médiím se po vlastním vyjádření 
nemožnosti této formy příjímání takto zasílaných informací budou nadále 
vyrozumovat v tištěné formě zasláním poštou. 

odpovědnost: výbor - do 31. 7 .2011 

 
15.  Diskuze 

P. Chroust oznámil svou rezignaci na funkci jednatele.Na uvolněné místo byli 
navrženi : p.Kučera a p. Jonáš  

oba kandidaturu přijali. 

Hlasování pro pana Jonáše: 14 hlasů 
Hlasování pro pana Kučeru: 6 hlasů  
Zdrželo se: 2 hlasy  

P. Jonáš byl řádně zvolen jednatelem SCHSČ s účinností od 1.12.2011. 

P. Jonáš okamžikem zvolení jednatelem SCHSČ ukončí svojí funkci v KRKu a to k 
30.11.2011 a přijal zvolenou funkci jednatele spolku s účinností od 1.12.2011. 

Návrh na volbu nového člena KRKu na uvolněné místo p. Jonáše (od 1.12.11): 

navrženi:  p. Kučera a p. Vaník 

oba kandidaturu přijali. 

Hlasování pro pana Vaníka: 12 hlasů  
Hlasování pro pana Kučeru: 8 hlasů  
Zdrželo se: 2 hlasy 

P. Vaník byl řádně zvolen členem KRKu s účinností od 1.12.2011.  
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Hlasování o pořádání dvou klubových výstav v roce 2011 

Výsledek hlasování: 
      Pro: 20 hlasů 
      Proti: 0 hlasů 
 

- jednomyslně schváleno 
 

Závěr: SCHSC bude pořádat dvě klubové výstavy. 
 
  Hlasování o místu pořádání klubových výstav. 

Z důvodu předpokládané větší účasti a vyrovnanosti území ČR pořádání 
druhé klubové výstavy na Moravě. 
 
Výsledek hlasování: 
    Pro: 20 hlasů 
    Proti: 0 hlasů 
 
- jednomyslně schváleno 
 
Závěr: SCHSC bude pořádat druhou klubovou výstavu na Moravě. 

Vzhledem k předem ohlášenému předčasnému odchodu většího počtu členů již další 
diskuze neproběhla. 

16. Závěr 

  Schůze ukončena v 16:30 předsedkyní pí. Říhovou. 


